
 

 

Anteckningar från öppet möte inför upprustning av park vid Frimärksvägen 2017-04-12 

 

Antal deltagare 

Barn/ungdom 2st 

Kvinnor 5st 

Män 3st 

 

En majoritet av deltagarna tyckte att en upprustning ska ske varsamt och naturkänslan ska 

bibehållas. Ingen kunde svara på hur mycket gungställning och volträcke i parkens nedre del 

användes. Den övre delen av parken används för samvaro men även för att bara gå ut och sitta 

läsa i. Odling var inte ett starkt önskemål men kunde väl vara trevligt. 

 

Frågan ställdes om upprustningen riktar sig till någon särskild grupp, till exempel barn. Svaret 

är att inriktningen är att alla ska kunna använda parken. 

 

Framkomna önskemål 

- Fäll tallar i parken (en majoritet tyckte dock att de ska vara kvar). 

- Vatten/vattenlek. 

- Rusta upp lusthuset. 

- Gym/träningsutrustning. 

- Förbättra grill och grillplats (mer mysfaktor). 

- Lättare bord som går att flytta. 

- Belysning som skapar stämning. 

- Blommande växter. 

- Ätbara växter typ bär, frukt och kryddor. 

- Klätterlek 

- Möjlighet att sitta och äta, många, hangout. 

- Fågelholkar. 


